

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 13-06-2024 01:57:31 PM Subject: Appointing a representative member of the Board of	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 13-06-2024 01:57:31 PM الموضوع: تعيين ممثل عضو مجلس ادارة
We would like to inform you that the Board of Directors of the Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries P.S.C. held its first meeting immediately after the extraordinary general assembly, which was held at exactly three o'clock in the afternoon on Tuesday, 06/11/2024. The names of the elected members of the Board of Directors, along with their representatives, are as follows: - National Industries Group Holding Company - represented by Mr. Riad Salem Idris - Privatization Holding Company - represented by Mrs. Laila Mahdi Sayed Abbas - Privatization Holding Company - Jordan, represented by Mr. Atiwi Turki Al-Rawashdeh and Mr. Muhammad Adnan Ibrahim Muhammad - Mr. Marwan Hashem Abu Dhaim, independent member The Board decided to appoint Mr. Riad Salem Idris as Chairman of the Board of Directors and to appoint Mr. Marwan Hashim Abu Dhaim as Vice Chairman of the Board of Directors.	نود اعلامكم ان مجلس ادارة شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة م.ع.م قد عقد اجتماعه الاول مباشرة بعد الهيئة العامة غير العادي التي عقدت في تمام الساعة الثالثة عصرا يوم الثلاثاء الموافق 11/06/2024. وفيما يلي اسماء اعضاء مجلس الادارة المنتخب مع ممثليهم كما يلي :- شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة - ويمثلها السيد رياض سالم ادريس - شركة التخصيص القابضة - ويمثلها السيد ليلي مهدي سيد عباس - شركة التخصيص القابضة - الاردن ويمثلها السيد اعطيوي تركي الرواشدة والسيد محمد عدنان ابراهيم محمد - السيد مروان هاشم ابو دهيم عضو مستقل وقد قرر المجلس تعيين السيد رياض سالم ادريس رئيس مجلس الادارة وتعيين السيد مروان هاشم ابو دهيم نائب رئيس مجلس الادارة
11-06-2024	11-06-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: hanadi aqarbawi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: hanadi aqarbawi